
    
     
 

             
EMNE:  Referat af Bestyrelsesmøde.  

DATO:  mandag d. 25. september  

KL.:  19.00 – 21.00 

STED:     Klubhuset   

DELTAGERE: Preben Johannes Nielsen, Bente Andersen, Nicklas Bo Frederiksen, Jan 

Rasmussen, Nikolai Hansen. 

FRAVÆRENDE: Martin Gottschalk 

 

Emner 
 

Referat 

1. Valg af ordstyrer og referent 
 

Nikolai Hansen og Jan Rasmussen 

2. Godkendelse og prioritering af 
dagsorden.  

Godkendt. 
 
 

3. Næste møde.   
 

28. oktober 2024 kl. 19.00 i klubhuset. 

4. Nyt fra formanden 
 
 
 

Orientering omkring DGI Cup 26.6.24. Der 
forventes omkring 100 deltagere. 
Klubbens hjemmeside har mulighed for at bliver 
up datet, det blev besluttet at vi bibeholder 
nuværende udseende. 
Der er åbnet op for at købe klubtøj fra 
restlageret, så lageret kan reduceres. 
Uge 41 er motionsuge, vi tilbyder evt. nye 
ryttere prøveture. 
Vi besluttede ikke at hjælpe med Mude Race, 
bl.a. pga. datosammenfald med DGI Cup. 
 

5. Nyt fra kasserer Økonomien ser stadig fin ud. Der har været en 
lille tilgang af nye medlemmer. 
Der er arrangeret generalforsamling i 2025, 
Sydbank stiller igen lokaler til rådighed. 
Der mangler desværre stadig afregning af den 
afholdte sommerskole, det skyldes barsel mm 
hos DGI. 
 

6. Sporlaug – Spor og skov. 
 

Skovfogeden har oplyst, at der vil blive sat flere 
bomme samt afspærringer op i skoven da ”folk” 
åbenbart bruger skoven til aflæsning af affald. 
Sporlauget vil igen starte op med at friske spor, 
broer mv. op. Forslag til dato for spordag 
kommer. 
 



    
     
 

             

 
Der var forslag om at opbygge broer mm 
opbygges i hårdttræ, da erfaringer viser 
holdbarheden er væsentlig bedre- vi undersøger 
om det er tilladt.  
 

7. Fællestræning, velkomst og intro 
til nye, sæsonafslutning? 
Vintertræning 
 

Vi arbejder videre med vores plan for 
modtagelse af nye medlemmer.  
Vintersæsonen starter i uge 44 d. 26.10.24 
Lørdagstur kl. 09:00 og kl. 12:00 samles alle 
ved klubhuset til hygge med varme drikke og 
vafler/pandekager eller andet. 
Forslag til, at vi mødes på andre adresser, for at 
prøve deres spor f.eks. MTB Hedeland. 
 

8. Skilte m.m. Det er opsat nyt lysskilt på klubhuset. 
Der opsættes nyt skilt på Ishuset ved Arnehave 
Hus i uge 40. 
 

9. Klassikeren status. Sponsorer Forårsløbet Klassikeren er ved af blive planlagt 
til d.6.4.2024, Henning er igen tovholder. 
Der planlægges også en Gravel rute. 
Der efterlyses sponsorpræmier til Klassikeren. 
 

10. Kommende arrangementer 
Ideer til arrangementer? 
 

Klubhusudvalget planlægger en opfriskning af 
klubhuset ude og inden længe.  
Vi prøver at skaffe nogle akustikplader til 
opsætning i loftet, så lyden bliver mere 
brugervenlig. 
 
Evaluering af afviklede arrangementer: 
21.09.24 Rutefremvisning til DGI-cup:   Vi havde 
10 - 15 gæster udefra og en del egne rytter til 
fremvisning og morgenkaffe med croissanter. 
Alt gik godt. 
Kommende arrangementer: 
28.09.24 DGI-cup 5. afd. i Slagelse. 
26.10.24 Vintersæsonstart med servering efter 
træning. 
  
  
 

11. Evt.  
 

Intet.  

 


